
 

e-mail: oudercomite@sbcollege.be 
 

Verslag vergadering dinsdag 26 september 2006 
 

Aanwezig:  Kris Beullens, Luc Vlerick, Aimé De Langhe, Marc Dewaele, 
Filip Baguet, Hildegart De Smet-Vandendriessche, Johan Vanden Daele, Thierry Godefroidt, 
Hilde De Wolf-Van Parys, Ilse Van Robbroeck-Cornette, Josiane Martens-Detandt, Marc 
Vanderbeken en Dina D’haene-Librecht 
Verontschuldigd: Danny Van Laethem, Stefaan Decock en Anne Deseure-Vanmaercke  

Ter inleiding 

Vooraf wordt afgesproken dat Marc Dewaele en Marc Vanderbeken 
morgen aanwezig zullen zijn op de ouderavond 1stejaars. Alvast bedankt. 
Marc Vanderbeken, Josiane Martens-Detandt en Dina D’haene-Librecht 
waren vandaag aanwezig. 

Welkom en bezinning 
 
Varia of/en bijkomende agendapunten 

� Met betrekking tot de subsidieaanvragen voor de leerlingen: er wordt weinig 
rechtstreeks gecommuniceerd met de ouders. De info zal vermeld staan in de 1ste 
College-Info. 

� Er wordt gevraagd prioriteit te geven aan het maken van de zitbanken aan de T-blok 
en de fietsstallingen. Dit zal nog deze semester aangepakt worden. 

� Er wordt vastgesteld dat er nog veel gekauwgomd wordt op school ondanks het 
verbod. Kinderen komen thuis met kauwgom aan de broek (van onder de banken). 

� Er wordt meegedeeld dat er te weinig discipline is in de avondstudie. Leerlingen 
kunnen zich niet concentreren op hun werk. Er wordt nagegaan of dit correct is. 

� Er is te weinig keuze aan warme middagmaaltijden voor de leerlingen van de 2de 
shift. Het keukenpersoneel is er zich van bewust en zoekt naar oplossingen maar er is 
vastgesteld dat sinds de nieuwe uurregeling meer warme maaltijden verbruikt worden. 
Het is dus nog een vinden van de juiste verhouding. 

� Er  wordt verder ook gemeld dat er meer lawaaihinder is door de verschillende shifts 
over de middag. Dit zal volgende week op de directieraad besproken worden. 

� De verdeling van alle lockers is nog steeds niet gebeurd. Dit zal tegen eind van de 
maand in orde zijn. 

� Bij verplaatsingen met de fiets (lessen LO) dient er zowel door de leerkrachten als de 
leerlingen voldoende aandacht besteed te worden aan kleine verwondingen: verzorgen 
en ontsmetten. Het is in het verleden gebeurd dat dit bij een leerling niet het geval 
was. Dit zal als aandachtspunt ook nog eens aan de leerlingen en leerkrachten worden 
meegedeeld. 



 
Brainstormen werking OC 

� Algemeen wordt voorgesteld om de verslagen tussen de 4 geledingen aan elkaar door te 
geven. Er werd nagedacht over wisselwerking tussen ouders, leerlingen, leerkrachten en 
directie. 

� Met betrekking tot de ouders zullen Filip en Kris een ontwerp opmaken van een 
vragenlijst om na te gaan wat ouders als opdracht zien van het OC en hoe wij een 
aanspreekpunt voor hen kunnen zijn.Iedereen denkt na over de manier waarop we deze 
lijst zullen verspreiden. 

� Ten aanzien van de leerlingen willen wij meer een ondersteuning zijn; om de drempel te 
verlagen, zouden wij a.d.h.v. hun verslagen suggesties kunnen doen of/en voorstellen mee 
te werken aan gezamenlijke werkgroepen. 

� Het ware aangenaam dat het OC wat meer erkenning en respect zou ervaren van de 
leerkrachten. Wij willen een zinvolle bijdrage leveren aan het schoolgebeuren en zeker 
niet als ‘vervelend’ gezien worden. Het kan zinvol zijn dat een vertegenwoordiging van de 
leerkrachten naar de vergaderingen van het OC komt, zodat zij kunnen ervaren hoe wij tot 
een bepaalde besluitvorming komen. 

� Met de directie willen wij de open en eerlijke relatie bewaren; wij verwachten dat 
informatie onderbouwd wordt doorgegeven maar dat wij ook de kans krijgen om 
constructief mee te denken. Verder willen wij een signaalfunctie zijn vanuit de ouders. 
Tenslotte hopen wij dat de directie bijdraagt tot een positieve beeldvorming van het OC.  

 
Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering (30/05/06) 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd.  

 
Toelichting directie 

� Mededelingen 

• De deliberaties zijn vlot verlopen; er kwam slechts 1 klacht via de interne 
beroepscommissie en kon worden opgelost. 

• De boekenverkoop verliep vlot, er was een betere opkomst en ook de verkoop was 
goed.Vanuit de ouders wordt opgemerkt dat er bij de 2de jaars wel minder boeken 
verkocht werden. 

• SBCulinair zal doorgaan in maart, dus vermoedelijk geen mossels. 

• Er zijn 1694 leerlingen ingeschreven dit schooljaar waarvan 365 1ste jaars, verdeeld 
over 17 klassen (6 Latijnse en 11 klassen Moderne). 

• De school wil in overleg met de basisscholen en de andere ASO-scholen (SOBAO) 
intensief werken aan kansarmoede. Er zal regelmatig feedback gegeven worden aan het 
OC. Misschien kan de werkgroep financiën van het OC hier een rol in spelen. 

 

� Vragen 

• De College-Info blijven verspreiden op papier of enkel elektronisch? We zouden de 
bijdrage voor kopies kunnen beperken door ook hier te werken zoals met het 
schoolreglement (wat een grote besparing was). Wordt volgende vergadering terug 
opgenomen. 



• De nieuwe middagstructuur zal in januari op alle geledingen via de bestaande kanalen 
(directieraad, leerlingenraad, oudercomité, loc) geëvalueerd worden. Er wordt dus 
gevraagd aan iedereen om aandachtig te zijn voor signalen. 

• De leerlingenraad overweegt om het 1ste jaar te sponsoren met fluovestjes. Verder zal 
er in het kader van de verkeersveiligheid deelgenomen worden aan de actie van 
Levenslijn (VTM) en zal er vakoverschrijdende verkeersopvoeding gegeven worden. 
Indien ouders actief willen meedenken in deze werkgroep zijn ze van harte welkom. 

 
Themagroep communicatie 

Blijkbaar was er een communicatieprobleem binnen de werkgroep waardoor men nog 
niet is samengekomen. Nu zal er een datum afgesproken worden om enkel met dhr. 
Peter Van de Vyver samen te komen en na te gaan welke agendapunten verder kunnen 
besproken worden.  

 
Vergaderdata najaar 
Data vergaderingen telkens om 20u  data werkvergaderingen telkens om 16.30u 
  donderdag  9 november     16 oktober 
  maandag, 18 december     7 december 
  donderdag, 1 februari     11 januari  
 

De data van de werkvergaderingen worden vermeld opdat iedereen tijdig agendapunten 
zou kunnen doorgeven. 

 
De volgende vergadering gaat door op donderdag, 9 november 2006 om 20.00u. 
 


